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Zápisnica 
z valného zhromaždenia 

záujmového združenia právnických osôb Slovenská asociácia organizátorov verejnej dopravy   
uskutočneného dňa 29.10.2020 o 13:30 hod. prostredníctvom videokonferencie 

 
1. Otvorenie valného zhromaždenia, kontrola uznášaniaschopnosti a schválenie programu 

Valné zhromaždenie záujmového združenia právnických osôb Slovenská asociácia 
organizátorov verejnej dopravy (ďalej len ako „SAOVD“) uskutočnené prostredníctvom 
videokonferencie otvorila Ing. Zuzana Horčíková, prvý predseda správnej rady SAOVD a privítala 
zúčastnených hostí. Následne Ing. Zuzana Horčíková uviedla, že pozvánka na valné 
zhromaždenie bola poslaná všetkým členom SAOVD elektronicky na e-mailové adresy zástupcov 
členov SAOVD. Všetci zástupcovia v nadväznosti na obdržanú pozvánku potvrdili účasť na 
valnom zhromaždení. Následne Ing. Zuzana Horčíková skonštatovala, že valné zhromaždenie 
bolo zvolané v súlade so zmluvou o založení SAOVD a jeho stanovami prvým predsedom 
správnej rady SAOVD v lehote 30 dní od vzniku SAOVD. Zároveň vzhľadom na prítomnosť 
zástupcov všetkých členov SAOVD Ing. Zuzana Horčíková potvrdila uznášaniaschopnosť valného 
zhromaždenia SAOVD v súlade s jeho stanovami. 
 
Po zistení uznášaniaschopnosti valného zhromaždenia Ing. Zuzana Horčíková odovzdala slovo 
Mgr. Jurajovi Orvanovi, právnikovi člena SAOVD spoločnosti Bratislavská integrovaná doprava, 
a.s. za účelom ďalšieho vedenia valného zhromaždenia v mene Ing. Zuzany Horčíkovej. Mgr. 
Juraj Orvan poďakoval za odovzdané slovo a predniesol navrhovaný program rokovania valného 
zhromaždenia v súlade s poslanou pozvánkou a požiadal prítomných zástupcov členov SAOVD 
o prípadné návrhy na zmeny v programe. Nakoľko však žiadne návrhy neboli prednesené Mgr. 
Juraj Orvan požiadal o hlasovanie k schváleniu programu.  

 
Na to bolo pristúpené k hlasovaniu.   
 
Za:              3 hlasy, t.j. 100 % všetkých členov   
Proti:    0 hlasov, t.j. 0 % všetkých členov   
Zdržalo sa:    0 hlasov, t.j. 0 %  všetkých členov  
Neplatných hlasov:    0 hlasov, t.j. 0 % všetkých členov 
 
Uznesenie č. 1 

 
Valné zhromaždenie schvaľuje dnešný program rokovania valného zhromaždenia 
v nasledovnom znení:    
 

1. Otvorenie valného zhromaždenia, kontrola uznášaniaschopnosti a schválenie 

programu 

2. Voľba členov správnej rady združenia 

3. Organizačno-technické zabezpečenie činnosti združenia 
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4. Bezplatná preprava pre žiakov, študentov a dôchodcov – prerokovanie ďalšieho 

postupu 

5. Forma spojenia združenia s Českou asociáciou organizátorov verejnej dopravy 

(ČAOVD) 

6. Stav legislatívy v oblasti tvorby, budovania a rozširovania IDS v Slovenskej republike 

7. Tvorba webovej stránky a loga SAOVD 

8. Rôzne 

9. Záver 

2. Voľba členov správnej rady združenia 

V rámci druhého bodu rokovania Mgr. Juraj Orvan uviedol, že v súlade so stanovami SAOVD by 
si členovia mali zvoliť dvoch podpredsedov Správnej rady SAOVD. Ing. Zuzana Horčíková však 
v tejto súvislosti navrhla, aby správna rada mala 5 členov – jedného predsedu, dvoch 
podpredsedov a dvoch bežných členov, a to z dôvodu, aby IDS Východ s.r.o. ako člen SAOVD 
mohol mať v Správnej rade oboch svojich zástupcov. Zároveň Ing. Zuzana Horčíková navrhla 
súvisiacu úpravu stanov, Článku 8, ods. 2 v nasledovnom znení: 
 
Článok 8 ods. 2 Stanov 
 
Správna rada má piatich (5) členov, tvorí ju jeden (1) Predseda Správnej  rady, dvaja (2) 
Podpredsedovia Správnej rady a dvaja (2) členovia Správnej rady. Členov Správnej rady volí a 
odvoláva Valné zhromaždenie združenia. Zvolení členovia Správnej rady si spomedzi seba volia 
Predsedu Správnej rady, ktorý zvoláva a riadi rokovanie Správnej rady. Správna rada je 
uznášaniaschopná, ak je na zasadnutí prítomná nadpolovičná väčšina jej členov. Správna rada 
rozhoduje nadpolovičnou väčšinou prítomných členov. 
 
Následne Mgr. Juraj Orvan požiadal prítomných členov o vyjadrenie svojho názoru 
k predmetnému návrhu. Vzhľadom na to, že všetci členovia SAOVD vyjadrili súhlas s príslušným 
návrhom Mgr. Juraj Orvan vyzval členov na hlasovanie.          

 
Na to bolo pristúpené k hlasovaniu.   
 
Za:              3 hlasy, t.j. 100 % všetkých členov   
Proti:    0 hlasov, t.j. 0 % všetkých členov   
Zdržalo sa:    0 hlasov, t.j. 0 %  všetkých členov  
Neplatných hlasov:    0 hlasov, t.j. 0 % všetkých členov 
 
Uznesenie č. 2 

 
Valné zhromaždenie schvaľuje zmenu stanov v nasledovnom znení: 
 
Správna rada má piatich (5) členov, tvorí ju jeden (1) Predseda Správnej  rady, dvaja (2) 
Podpredsedovia Správnej rady a dvaja (2) členovia Správnej rady. Členov Správnej rady volí a 
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odvoláva Valné zhromaždenie združenia. Zvolení členovia Správnej rady si spomedzi seba volia 
Predsedu Správnej rady, ktorý zvoláva a riadi rokovanie Správnej rady. Správna rada je 
uznášaniaschopná, ak je na zasadnutí prítomná nadpolovičná väčšina jej členov. Správna rada 
rozhoduje nadpolovičnou väčšinou prítomných členov. 
 
Po schválení zmeny stanov Ing. Zuzana Horčíková navrhla zvoliť za dvoch podpredsedov 
Správnej rady Ing. Radovana Hužvíka a Ing. Richarda Staškovana a za dvoch členov Správnej rady 
Ing. Milana Škorupu, PhD. a Ing. Petra Válkyho. Nakoľko zo strany členov združenia neboli 
prednesené žiadne návrhy na zmenu navrhnutých osôb Mgr. Juraj Orvan požiadal členov 
o hlasovanie. 
 
Na to bolo pristúpené k hlasovaniu.   
 
Za:              3 hlasy, t.j. 100 % všetkých členov   
Proti:    0 hlasov, t.j. 0 % všetkých členov   
Zdržalo sa:    0 hlasov, t.j. 0 %  všetkých členov  
Neplatných hlasov:    0 hlasov, t.j. 0 % všetkých členov 
 
Uznesenie č. 3 

 
Valné zhromaždenie schvaľuje za podpredsedov Správnej rady Ing. Radovana Hužvíka a Ing. 
Richarda Staškovana. Za členov Správnej rady schvaľuje Valné zhromaždenie Ing. Milana 
Škorupu, PhD. a Ing. Petra Válkyho. 
 

3. Organizačno-technické zabezpečenie činnosti združenia 

 

Ing. Zuzana Horčíková uviedla, že na tomto úvodnom Valnom zhromaždení by si členovia SAOVD 
mali dohodnúť spôsob a organizáciu činnosti. V tejto súvislosti je potrebné dohodnúť frekvenciu 
stretávania SAOVD, dohodnúť sa na vytvorení prípadných pracovných skupín (dopravnej 
a tarifno-legislatívnej), rovnako zabezpečiť založenie účtu v banke pre SAOVD a ďalšie podobné 
otázky.  

Čo sa týka založenia účtu v banke Ing. Richard Staškovan uviedol, že túto záležitosť vyrieši 
Integrovaná doprava Žilinského kraja s.r.o., pričom bude vykonaný prieskum poplatkov a bude 
zvolená najvýhodnejšia alternatíva.  

Ďalej sa členovia SAOVD uzniesli, že 4-krát do roka (z toho 2-krát mesiac pred zasadnutím 
ČAOVD a 2-krát v termínoch zasadnutia ČAOVD, prípadne v závislosti od dohody členov 
združenia) sa budú konať zasadnutia SAOVD (miesto zasadnutia bude dohodnuté vopred), na 
ktorých sa budú preberať aktuálne otázky súvisiace s činnosťou SAOVD. Konkrétne návrhy 
termínov, resp. podrobnosti ohľadom stretnutí budú uvedené v pláne činnosti SAOVD 
pripravenom Správnou radou. V pláne činnosti bude tiež upravený harmonogram zasadnutí 
Správnej rady. Zároveň bolo dohodnuté, že na zasadnutie budú prizvané aj osoby z odborných 
kruhov, napr. p. Hrapko z Ministerstva dopravy a výstavby SR a ďalšie osoby podľa potreby. 
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Členovia SAOVD sa tiež uzniesli na vytvorení pracovných skupín, pričom zvolený člen Správnej 
rady Ing. Peter Války navrhne do 30 dní od konania tohto Valného zhromaždenia aké pracovné 
skupiny budú založené, obsah činnosti predmetných pracovných skupín a pod. a následne 
členovia združenia budú môcť uviesť svoje pripomienky, prípadne priamo návrhy osôb do 
týchto skupín. 

Následne Ing. Zuzana Horčíková požiadala členov SAOVD o návrhy na ostatných členov SAOVD. 
Členovia združenia navrhli, aby bol pripravený list, ktorým oslovíme všetky technologické 
spoločnosti pohybujúce sa v oblasti dopravy v SR a ČR, pričom im ponúkneme možnosť stať sa 
ostatným členom združenia. List pripraví Bratislavská integrovaná doprava, a.s. do 30 dní od 
konania tohto Valného zhromaždenia a jeho návrh pošle ostatným členom združenia. 

Po prediskutovaní vyššie uvedených záležitostí Mgr. Juraj Orvan vyzval na hlasovanie.                

 Na to bolo pristúpené k hlasovaniu. 

 
Za:              3 hlasy, t.j. 100 % všetkých členov   
Proti:    0 hlasov, t.j. 0 % všetkých členov   
Zdržalo sa:    0 hlasov, t.j. 0 %  všetkých členov  
Neplatných hlasov:    0 hlasov, t.j. 0 % všetkých členov 
 
Uznesenie č. 4 

 
Valné zhromaždenie schvaľuje nasledovné organizačno-technické zabezpečenie činnosti 
združenia: 
 

a) Člen združenia Integrovaná doprava Žilinského kraja s.r.o. zabezpečí prieskum 
možností v súvislosti so založením bankového účtu pre združenie a o zisteniach bude 
informovať členov združenia, 
 

b) Zasadnutia SAOVD sa budú konať 4-krát ročne, z toho 2-krát spravidla mesiac pred 
zasadnutím ČAOVD a 2-krát v termínoch zasadnutia ČAOVD, prípadne v závislosti od 
dohody členov združenia, podrobnosti budú upravené v pláne činnosti združenia 
vypracovanom Správnou radou, 
 

c) Ing. Peter Války do 30 dní od konania Valného zhromaždenia navrhne členom 
združenia aké pracovné skupiny majú byť zriadené a obsah ich činnosti,  
 

d) Člen združenia Bratislavská integrovaná doprava, a.s. do 30 dní od konania valného 
zhromaždenia pripraví návrh listu, ktorým osloví technologické spoločnosti v oblasti 
dopravy za účelom poskytnutia možnosti stať sa ostatným členom združenia a návrh 
listu pošle ostatným členom združenia. 
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4. Bezplatná preprava pre žiakov, študentov a dôchodcov – prerokovanie ďalšieho postupu 

Ing. Zuzana Horčíková uviedla, že dokumentácia, ktorá bola členmi združenia v lete schválená 
bola poslaná na Ministerstvo dopravy a výstavby SR, a tiež v rámci SK8 na Útvar hodnoty za 
peniaze. Táto téma bola prediskutovaná tiež na konferencii verejnej osobnej dopravy, kde pán 
Hrapko uviedol, že na preplácanie zliav má Ministerstvo financií alokovaných 60 miliónov eur, 
pričom Ing. Zuzana Horčíková sa ohradila voči tejto informácii a uviedla, že táto suma určite 
nebude postačujúca. S ohľadom na aktuálnu situáciu s ochorením COVID-19 však 
nepredpokladá Ing. Zuzana Horčíková, že v súčasnosti sa ďalej bude táto téma riešiť.   
 
Ing. Radovan Hužvík dodal v tejto súvislosti, že prostredníctvom SK8 za účasti pána Hrapka, pána 
Kraka a dopravnej sekcie SK8 bol predložený návrh zmeny príslušného zákona tak, aby mohla 
byť bez problémov uplatnená bezplatná preprava pre vybrané skupiny. Návrh tejto novelizácie 
bude poslaný členom združenia. Ministerstvu dopravy bol poskytnutý návrh v októbri tohto 
roka, avšak k dnešnému dňu nebola z ich strany poskytnutá žiadna odpoveď. 
 
Ing. Radovan Hužvík ďalej tiež uviedol, že IDS Východ pripravilo pre oboch predsedov Košického 
a Prešovského samosprávneho kraja aj primátorov mesta Košice a Prešov list, v ktorom 
upozorňujú na túto situáciu a žiadne odozvy na dokumentáciu zo strany SAOVD, alebo SK8, 
takže je absolútne nereálne uvažovať o zavedení bezplatnej prepravy v januári 2020, a preto by 
sa malo tlačiť na Ministerstvo dopravy, aby sa vyjadrilo, či vôbec a kedy bude pripravená 
legislatíva a vyriešené ďalšie otázky ohľadom bezplatnej prepravy. 
 
Členovia združenia sa ďalej dohodli, že Ing. Zuzana Horčíková zavolá p. Hrapkovi a požiada ho 
o informáciu ohľadom aktuálneho stavu vo veci bezplatnej prepravy a následne bude 
informovať členov združenia. Potom bude po dohode pripravený list pre príslušné orgány, resp. 
výstup pre média, v ktorom upozorníme na možné problémy pri zavedení bezplatnej prepravy. 
V tomto liste, resp. výstupe musíme zabrániť, aby sa na objednávateľov (samosprávne kraje) 
nenahliadalo ako na prekážky brániace zavedeniu bezplatnej prepravy. Následne sa viedla ešte 
diskusia na túto tému a potom Mgr. Juraj Orvan vyzval na hlasovanie.        
 
Na to bolo pristúpené k hlasovaniu.  
 
 
Za:              3 hlasy, t.j. 100 % všetkých členov   
Proti:    0 hlasov, t.j. 0 % všetkých členov   
Zdržalo sa:    0 hlasov, t.j. 0 %  všetkých členov  
Neplatných hlasov:    0 hlasov, t.j. 0 % všetkých členov 
 
Uznesenie č. 5 
 
Valné zhromaždenie schvaľuje nasledovný postup vo veci zavádzania bezplatnej prepravy pre 
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vybrané skupiny: 
 
Ing. Zuzana Horčíková bude kontaktovať pána Hrapka z Ministerstva dopravy a výstavby 
Slovenskej republiky a bude informovať členov združenia o poskytnutých informáciách. 
Následne si členovia združenia dohodnú ďalší postup, a to či bude pripravený list na príslušné 
orgány, alebo mediálny výstup. 
 

5. Forma spojenia združenia s Českou asociáciou organizátorov verejnej dopravy (ČAOVD) 

Integrovaná doprava Žilinského kraja s.r.o. zabezpečí videohovor s p. Stejskalom za účelom 
prediskutovania možností nahradenia samostatného členstva jednotlivých členov SAOVD 
v Českej asociácii organizátorov verejnej dopravy (ďalej len ako „ČAOVD“) spoločným 
členstvom SAOVD. O výsledku videohovoru bude Integrovaná doprava Žilinského kraja s.r.o. 
informovať ostatných členov združenia, prípadne podľa potreby prizve členov združenia k 
videohovoru. Následne členovia združenia pripravia za seba listy ohľadom vystúpenia z ČAOVD 
a za SAOVD pripraví list o vstúpení do ČAOVD Bratislavská integrovaná doprava, a.s., avšak 
najskôr je potrebné prediskutovať možnosti vstupu s p. Stejskalom. Potom Mgr. Juraj Orvan 
vyzval na hlasovanie.    

 
Na to bolo pristúpené k hlasovaniu.  
 

Za:              3 hlasy, t.j. 100 % všetkých členov   
Proti:    0 hlasov, t.j. 0 % všetkých členov   
Zdržalo sa:    0 hlasov, t.j. 0 %  všetkých členov  
Neplatných hlasov:    0 hlasov, t.j. 0 % všetkých členov 
 
 
Uznesenie č. 6 

 
Valné zhromaždenie berie na vedomie informáciu o zabezpečení videohovoru so zástupcom 
Českej asociácie organizátorov verejnej dopravy pánom Stejskalom za účelom preverenia 
možností založenia členstva SAOVD v Českej asociácii organizátorov verejnej dopravy. 
Videohovor zabezpečí Integrovaná doprava Žilinského kraja s.r.o. a o výsledkoch bude 
informovať ostatných členov združenia, prípadne prizve ostatných členov združenia 
k videohovoru.   

 

6. Stav legislatívy v oblasti tvorby, budovania a rozširovania IDS v Slovenskej republike 

 
V rámci tohto bodu Ing. Radovan Hužvík upozornil, že je potrebné sa zamerať najmä na 
novelizáciu zákona o cestnej doprave a tvorbu zákona o verejnej doprave. Napr. je potrebné 
zabezpečiť, aby aj koordinátori mohli kontrolovať dopravcov a ukladať sankcie vo forme 
odobratia licencie a podobne. Legislatíva tiež veľmi slabo rieši otázku integrácie a vôbec 
neupravuje možnosť pre samosprávne kraje a mestá, aby mohli poveriť koordinátorov 
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kontrolovať dopravcov, čo podľa vyjadrenia Min. dopravy v súčasnosti nie je možné.  
 
Zároveň bolo dohodnuté, že oblasť úpravy legislatívy bude mať v rámci SAOVD na starosti Ing. 
Radovan Hužvík, ktorý bude v spolupráci s Ing. Petrom Válkym a zriadenými pracovnými 
skupinami identifikovať najväčšie problémy v legislatíve a následne ich riešiť, resp. navrhovať 
riešenia. Súčasne bude aj otázka úpravy legislatívy zakotvená v pláne činnosti vypracovanom 
Správnou radou.   
 
Na to bolo pristúpené k hlasovaniu. 
 
Za:              3 hlasy, t.j. 100 % všetkých členov   
Proti:    0 hlasov, t.j. 0 % všetkých členov   
Zdržalo sa:    0 hlasov, t.j. 0 %  všetkých členov  
Neplatných hlasov:    0 hlasov, t.j. 0 % všetkých členov 
 
 
Uznesenie č. 7 

 
Valné zhromaždenie určuje Ing. Radovana Hužvíka za osobu poverenú pre oblasť legislatívy 
v oblasti dopravy.   
 
 

7. Tvorba webovej stránky a loga SAOVD 

 

Ing. Milan Škorupa, PhD. na úvod uviedol, že požiada grafika, s ktorým spolupracuje IDS Východ 

s.r.o. o prípravu návrhu loga bezplatne a tento návrh predloží ostatným členom združenia (v 

čase prípravy zápisu bolo logo členom združenia predložené e-mailom). Po vytvorení a schválení 

loga SAOVD bude toto zaregistrované ako ochranná známka. Súčasne členovia združenia navrhli 

zabezpečiť tiež prípravu webovej stránky združenia SAOVD. Na tento účel bude uskutočnený 

prieskum trhu.  

 

Rovnako sa členovia združenia dohodli, že by bolo vhodné zaregistrovať si doménu pre 

predmetnú webovú stránku. Registráciu domény zabezpečí Integrovaná doprava Žilinského 

kraja, pričom poplatky si následne po zriadení bankového účtu a preverení z hľadiska 

účtovníctva započíta s vloženými členskými príspevkami. 

Na to bolo pristúpené k hlasovaniu. 
 
Za:              3 hlasy, t.j. 100 % všetkých členov   
Proti:    0 hlasov, t.j. 0 % všetkých členov   
Zdržalo sa:    0 hlasov, t.j. 0 %  všetkých členov  
Neplatných hlasov:    0 hlasov, t.j. 0 % všetkých členov 
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Uznesenie č. 8 

 
Valné zhromaždenie poveruje Ing. Milana Škorupu, PhD. zabezpečiť návrh loga SAOVD 
a predložiť návrh ostatným členom združenia. 
 
Valné zhromaždenie poveruje Integrovanú dopravu Žilinského kraja s.r.o. zabezpečiť 
registráciu domény pre webovú stránku SAOVD.  
 

8. Rôzne 

V rámci bodu Rôzne nebol zo strany členov orgánov združenia vznesený návrh na prerokovanie.   
 

9. Záver 

Ing. Zuzana Horčíková v závere Valného zhromaždenia konštatovala, že počas celého rokovania 
tohto Valného zhromaždenia nebol zo strany žiadneho člena združenia vznesený protest 
týkajúci sa rozhodnutia valného zhromaždenia, a teda všetky uznesenia sú platne prijaté. 
V rámci záveru sa ešte členovia SAOVD dohodli, že Valné zhromaždenie SAOVD sa vždy 
uskutoční v súlade so stanovami minimálne 1 krát do roka, a to do 30.06., aby mohla byť 
schválená účtovná závierka SAOVD a ďalšie podobné materiály. Prípadné ďalšie Valné 
zhromaždenie sa uskutoční podľa potreby. Následne poďakovala Ing. Zuzana Horčíková 
prítomným členom združenia za ich účasť na tomto Valnom zhromaždení a rokovanie Valného 
zhromaždenia ukončila o 14.55 hod. 
 
V Bratislave, dňa 29.10.2020 
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